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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen változások történnek az egészségügyi 
alapellátásban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Takács  Péter  egészségügyért  felelős  államtitkár  úr  az  IME  Országos  Egészség-gazdaságtani
konferenciáján  arról  beszélt,  hogy  a  háziorvosi  praxisjog  kezelését,  valamint  a  szakrendelők
fenntartását is átvenné az állam az önkormányzatoktól.  Többek között  arra hivatkozva,  hogy az
állam  homogén  alapellátást  kíván  biztosítani,  az  önkormányzati  fenntartás  pedig  heterogén,
irányítási szempontból vállalhatatlan a jelenlegi rendszer, ezért nagyobb irányítási jogot tervez a
kormányzat szerezni háziorvosi szinten is.

Kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1. Hogyan érinti a háziorvosok praxisjogát, a háziorvosi rendszert a bejelentett intézkedési 
terv?

2. Terveznek-e változtatásokat, az egészségügyi alapellátás milyen szinten marad az 
önkormányzatoknál, illetve mely szolgáltatások kerülnek át az OKFŐ hivatalához?

3. Meddig szűkítik az önkormányzatok által nyújtott szolgáltatások körét?
 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2022.07.06.
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